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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 23.marts 2023, kl. 17 – 19.30 på Ørestad Skole lokale 2.09 

Der vil være et let måltid undervejs. 

 

Mødeleder: Anne-Dorthe Referent: Vincent 

Tilstede: Anne-Dorthe, Holly, Marie, Rebeca, Jens, Vincent, Søren Mette  

Afbud:  

 

 

1) Velkomst og godkendelse af dagsorden v. Mette 17:00 – 17:05 

Vi har fundet en ny kkfo leder, og pt har vi indstillet ham. 

 

2) Skoleudviklingssamtalen 17:05 – 17:20 

Kort indføring ved Mette, brainstorm om og nedsættelse af arbejdsgruppe til deltagelse i 

skoleudviklingssamtalen med Svend d.24.05.23 – kl.17-19. 

-  Se vedlagt Bilag.  

- Oslo-modellen, meget konservativ og røv til sæde. Alle leder skal uddannes under denne 

model og gør den til vores eget. 

- Der skal nedsættes arbejdsgruppe: Marie, Anne-Dorthe, Heidi Svendsen, Der kommer et 

formøde.  

 

3) Bygningen, v. Mette 17:20 – 17:40 

Orientering og status 

- besøg fra økonomichef. Udover alle de skader vi har, så har vi fået hele vores cts(energi) 

set efter, brandanlæg tjekket, Tyveri tjek. 

- De har lavet opluk, rundt omkring i skolen, for at se hvor på skolen der kommer vand 

ind. Der kommer forhåbentlig en rapport snart og så må økonomiudvalget tag stilling til 

hvad der skal ske med bygningen. 

- Det betyder at: fx vi vil gerne købe nye gardiner, men er lidt stillestående fordi, hvis nu 

bygningen skal renoveres. 

- Der er nedsat et udvalg Buf, kite, og vores egendoms ansvarlig. Der snakker generelt om 

vores reperationer på bygningen. 

- 7. klasse er med  til at dekorere 7.sal 

- Det samme med indskoling som også har medbestemmelse. Med 3. og 4. sal 

 

 

4)  Kommende skoleårs planlægning v. Mette 17:40 – 18:00  

- timefordelingsplanen. Se vedlagt Bilag 

- I forhold til udskolings fremtidig uddannelse er det vigtigt at vi præsentere de unge om 

alle de ting man kan blive og arbejde med efter skolen. derfor er det vigtigt at vi 

præsentere det på en ny og innovative måde der fanger de unge. 

- undervisningsbudget. Se vedlagt bilag. 
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- Vi skal have tjekket op på lånerkort og bøder fra biblioteket (og om man kan få det 

annulleret og hvordan man for det annulleret, som forældre eller klasse?) for det burde 

man kunne gøre, da det er ET LÅNEKORT, ikke sundhedskort, og derfor betaler vi for 

at vi kan få det annulleret. 

- Der er blevet lavet et Fablab over i hubben, med 3d printer, laserskærer og VR briller 

- arbejdet med Profilen ”Alle elever løftes godt videre” 

 

5) Nyt fra ledelsen, v. Mette 18:00-18.20 

- mobbeklagesag, vi har fået en mobbesag, angående et nyt barn som føler sig mobbet. 

6)  det gør at vi skal redegøre for vores antimobbestrategi. det er udefra der afgøre om vi som 

skole har gjort et tilstrækkelig arbejde i forhold mobbesagen. 

- anden mobbesag, hvor det er svært at komme i dialog med forældre. 

- Hvad kan vi lærere af det i forhold til samarbejdet mellem forældre og skole, forældre og 

forældre. Når man har konflikter i klassen, eller føler ens barn ikke i trivsel, grundet an-

dre børn. 

- Når forældre har en forventning til en løsning af en konflikt, som man ikke altid kan 

imødekomme. 

- Vi skal kigge ind på forældremøde, hvordan det egentlig bruges og måske kan styrke 

konflikthåndtering, og den generelle samarbejde mellem samarbejdspartner (forældre, 

Skole, Klasselærer)og en generel forventningsafstemning mellem forældrene og klasse-

læreren. 

- Pædagogiske dage i påsken 

- andet 

 

7) Nyt fra elevrådet 18:20 – 18:30 

Orientering 

 

8) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne, v. Heidi og Jens 18:30 – 18:40 

Orientering 

 

- Der har lige været trivsel måling for personalet, og vi afventer rapporten, men generelt 

fint besvarelse fra ØS 

 

9) Nyt fra KKFOs ledelse, v. Vincent 18:40 – 18:50 

- Den nye leder starter 1 Maj 

- Fra næste år er vi 3 sporet på alle årgang, det betyder også generelt at vi har færre børn, 

hvilket betyder at budgettet og arealet skal tages op snarest. 

- Der er desværre stadig meget sygdom i kkfoen hvilket betyder at der er dage hvor der 

kun har været halvt bemandingen.  

- Derfor har vi ansat to nye pædagogmedhjælper til at hjælpe dagligdagen på kkfoen 

 

 

10) Evt. 

-  

-  
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- Computerspil (gyserspil) på kkfoen bliver der ikke spillet spil, hvor en voksen ikke har god-

kendt spillet, og generelt er det voksenstyrret spil, hvor den voksen selv er med i spillet, så 

dee ikke spiller alene  

- Vis tid, tale om Telefon i skole: i indskolingen har der været hændelser hvor børn har brugt 

telefoner i skolen, når de ikke må: der skal findes ud af om det er et generelt problem eller 

om det er specifik en klasse som ikke samler mobiler ind når dagen starter. 

-  

- Meddelelsesbog: tages op til næste SBmøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 

 


